
Ministar turizma i sporta Tonči Glavina u Varaždinskoj županiji: 

Nastavljamo jačati cjelogodišnju ponudu na kontinentu

26.8.2024.

Ministar turizma i sporta Tonči Glavina boravio je danas u Varaždinskoj županiji gdje se 

susreo sa županom Anđelkom Stričakom te održao sastanak s gradonačelnicima, 

načelnicima i predstavnicima turističkih zajednica s ovog područja. Glavna tema sastanka 

bila je provođenje reforme upravljanja turizmom, a raspravljalo se i o svim  aktualnostima 

vezanima za turizam na kontinentu.

- Održali smo regionalnu koordinaciju s predstavnicima lokalnih jedinica i turističkih 

zajednica Varaždinske županije, koji imaju važnu ulogu u implementaciji reforme 

upravljanja razvojem turizma prema načelima održivosti. Interes reforme na kontinentu je 

nastavak jačanja cjelogodišnje ponude te je zato Vlada osigurala čak 75% alokacije iz 

Nacionalnog plana oporavka i otpornosti za investicije na kontinentu. U tom smjeru 

nastavljamo i dalje u sinergiji sa svim dionicima - rekao je ministar Glavina te podvukao 

važnost ovih sastanaka i kontinuirane komunikacije i suradnje za uspješnu provedbu svih 

strateških ciljeva.



Kada se govori o turističkim rezultatima, kontinentalne županije bilježe kontinuirani rast te 

su do sad ostvarile 5% više dolazaka i 4% više noćenja nego u istom razdoblju prošle 

godine, dok Varaždinska županija bilježi još bolje rezultate te do sada ima 7% više 

dolazaka i 5% više noćenja nego u 2023. godini. Tome svakako doprinosi i stalno 

podizanje kvalitete ponude te održavanje mnogobrojnih manifestacija, od kojih je jedna od 

najvažnijih Špancirfest, festival uličnih šetača, koji upravo traje u Varaždinu do 1. rujna.

- Ovakvi događaji koji privlače veliki broj turista, a pogotovo u ovom razdoblju, dodana su 

vrijednost te prilika za snažnije profiliranje Hrvatske kao destinacije cjelogodišnjeg turizma,

koja nudi bogatu i raznoliku ponudu i u svom kontinentalnom dijelu - zaključio je Glavina, 

nadodavši kako je Vlada za projekte Varaždinske županije iz područja turizma i sporta od 

2016. godine izdvojila više od 40 milijuna eura.

Župan Stričak zahvalio se ministru turizma i sporta Tončiju Glavini na posjeti Varaždinskoj 

županiji u kojoj je, nakon Splita i Dubrovnika, održana regionalna konferencija.

- Varaždinska županija koja je do sada slovila kao jedna od industrijski najrazvijenijih 

županija u Hrvatskoj, sve više postaje turistička destinacija privlačna brojnim posjetiteljima 

iz zemlje i svijeta. U posljednje tri godine, turističke brojke vezane uz Varaždinsku 

županiju, kada se gleda broj dolazaka turista i noćenja, rasle su od 200 do 250 posto. 

Tome svakako pridonosi i ovaj ulični festival, Špancirfest koji je zaista i festival pozitivnih 

emocija. Zahvaljujući sredstvima Ministarstva turizma i sporta, Varaždinska županija 

provodi dvije značajne investicije. Jedna se odnosi na rekonstrukciju i opremanje hotela 

Minerva i bazena u Varaždinskim Toplicama za što je osigurano 17,1 milijun eura 

bespovratnih sredstava, dok se druga odnosi na revitalizaciju najstarijeg zaštićenog i 

najvećeg arboretuma u Hrvatskoj -  arboretuma Opeka gdje je Varaždinskoj županiji 

dodijeljeno 6,6 milijuna eura bespovratnih sredstava. Te dvije investicije svakako će 

doprinijeti razvoju turizma Varaždinske županije – naglasio je župan Stričak nadovezavši 

se kako u narednim mjesecima predstoji provođenje postupka da se područje Ivanščice, 

Strahinjščice, Ravne Gore i Maceljskog gorja proglase parkom prirode.

- Kada se još realiziraju i ostale investicije, od Prezentacijskog centra na arheološkom 

lokalitetu Gomila u Jalžabetu, Posjetiteljskog centra Gaveznica, špilje Vindije, projekta 

„Grad na termalnoj vodi Aquae Iasae – Varaždinske Toplice, Muzeja Tri rijeke, obnove 

dvoraca Šaulovec i Bela I, za koje također očekujemo podršku resornog ministarstva i 



Vlade RH, Varaždinska županija bit će kontinentalna top destinacija – zaključio je župan 

Stričak.

Uz gradonačelnike i brojne načelnike općina, sastanku je nazočio varaždinski 

gradonačelnik dr. sc. Neven Bosilj koji je otkrio da je u prva tri dana Špancirfest posjetilo 

više od 100 tisuća posjetitelja.

- Ako se ovako nastavi premašit ćemo rekord od 330 tisuća posjetitelja od prošle godine. 

Čestitam djelatnicama varaždinske Turističke zajednice koje festival organiziraju zajedno s

Gradom Varaždinom, a zahvaljujem se i Ministarstvu turizma i sporta i Hrvatskoj turističkoj 

zajednici. Sama činjenica da je i ministar, iako je došao primarno po drugoj temi, ovdje za 

vrijeme Špancirfesta, festivalu daje dodatnu težinu – rekao je gradonačelnik Bosilj.

Sastanku s ministrom turizma i sporta nazočili su i saborski zastupnici Goran Kaniški i 

Dubravko Bilić, zamjenica župana Silvija Zagorec, pročelnik Upravnog odjela za 

gospodarstvo i europske poslove Darko Majhen, direktor Turističke zajednice Varaždinske 

županije Goran Mališ, ravnatelj Javne ustanove za regionalni razvoj Varaždinske županije 

Mladen Jakopović te direktorica Turističke zajednice Grada Varaždina Jelena Toth koja je 

ministra Glavinu u pratnji domaćina i provela varaždinskim ulicama i trgovima te mu 

predstavila ovogodišnje izdanje Špancirfesta.
























